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R E P U B L I K A      H R V A T S K A  

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR GORNJA VEŽICA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA :     24-05/22-01/10 
URBROJ : 2170-1-09-10-22-2 
Rijeka,       25. 1. 2022. 
 
 
 

ZAPISNIK 

SA 35. SJEDNICE VMO GORNJA VEŽICA 
 

35. sjednica VMO Gornja Vežica održana je 25. siječnja 2022. godine (utorak) s 
početkom u 16,00 sati u prostorijama MO Gornja Vežica, Zdravka Kučića 1. 
 
Sjednici su bili nazočni:   
- Ozren Kraljić, predsjednik VMO 
- Marijan Bačić, zamjenik predsjednika VMO 
- Iva Ciper, član VMO 
- Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Adam Butigan, član VMO  
- Frančeska Sobol-Mišćević, član VMO 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  

 
 

D N E V N I     R E D 

 
 
 

1. Usvajanje Izvješća o radu Vijeća MO Gornja Vežica za 2021. godinu 

2. Razmatranje programske aktivnosti Maškare na Gornjoj Vežici 

3. Razno  
 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen, bez primjedbi. 

 

 

AD 1 
  
 Nazočni su na uvid primili Godišnje izvješće o radu VMO Gornja Vežica za 2021. 
godinu. 

Nakon  dulje rasprave i razmatranja, Godišnje izvješće o radu VMO Gornja Vežica 
za 2021. godinu, jednoglasno je usvojeno.  
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AD 2  

 
 Predsjednik Vijeća izvijestio je nazočne kako je u kontaktu sa predsjednikom 
Karnevalske udruge Vežički kampaneli koji u svom maškaranom programu planiraju 
krajem mjeseca veljače ili početkom ožujka o.g. prošetati Gornjom Vežicom i na taj bi se 
način planirani program Vijeća djelomično proveo.  
 Program se prijašnjih godina realizirao na način da bi karnevalska grupa dan prije 
Međunarodne karnevalske povorke na Korzu, prošetala Vežicom i uveselila mještane uz 
druženje i glazbu iz alegorijskih kola.   
 Kako je zbog pandemije Covid-19, Međunarodna karnevalska povorka na Korzu 
odgođena za ljetne mjesece, KU Vežički kampaneli bi ipak održali planirani obilazak 
Vežice nakon čega bi se zaustavili ispred Hrvatskog doma Vežica i uz glazbu i ples družili 
se s mještanima.  
 Drugi dio planiranog programa u kojem bi se realizirale radionice i program za 
djecu, zbog pandemije Covid-19 neće se realizirati.  
 Nakon dulje rasprave i razmatranja, Vijeće je  

 Zaključilo 

 Kako u potpunosti podržava prijedlog KU Vežički kampaneli za 

organizaciju programa.  

 

 

AD 3 

 
 Pod točkom Razno ponovo je razmatrano korištenje prostora mjesne samouprave 
od strane Podružnice umirovljenika Gornja Vežica.  
 Članovi Podružnice su prema godišnjem ugovoru prošle godine koristili slijedeće 
prostorije: kancelariju i malu salu  a dvoranu koriste po potrebi uz prethodan dogovor i 
najavu. Termini korištenja su: svaki ponedjeljak i petak od 17,00 (po ljeti od 18,00 sati) do 
20,00 sati, i utorak od 9,00 do 11,30 sati za održavanje sastanaka i druženja članova 
Podružnice. 

Obzirom na pandemiju Covid-19, Vijeće smatra da bi zbog starosne dobi 
korisnika, korištenje prostora trebalo dozvoliti u smanjenom obimu što bi značilo samo 
utorkom prema ustaljenom rasporedu od 9,00 do 11,30 sati i to isključivo korištenje male 
sale jer zbog veličine stane više osoba nego u kancelariju koja ima malu kvadraturu.   

Prijedlog Vijeća je također da ukoliko članovi Podružnice trebaju više termina od 
navedenog da se pokuša organizirati dobivanje prostora u Klubu starijih osoba, Zdravka 
Kučića kbr. 9. 
 Nakon rasprave i razmatranja, Vijeće je jednoglasno podržalo prijedlog.  
   
Sjednica je završila u 19,00 sati.  
U Rijeci, 25. siječnja 2022. godine. 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice.     
 
                  Zapisničar:                                            Predsjednik Vijeća mjesnog odbora:         
         Sonja Ban Oklobdžija                                                     Ozren Kraljić 


